

《单词百科:universality是什么意思?universality怎么发音?universality的解释和用法》

英语单词universality是什么意思?universality怎么读?universality怎么发音?简答网为您整理了universality的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



universality怎么读

universality的读音:[ju:n v :sæl t]

universality的意思

1、n. 普遍性;通用性;普适性;一般性;

universality的近义词

1、catholicity n. 普遍性, 宽容, 大量;

universality的双语例句

1、Augustine replaces personality and humanity with the paramountcy and universality of God.

奥古斯丁以上帝的至上性、普遍性消解了个性、人性。

2、I have been amazed at the universality of all of our experiences, whatever our origins, sex or age.

尽管我们的身世、性别和年龄各不相同，但令我惊讶的是我们都有着共同的经历。

3、It is precisely in the particularity of contradiction that the universality of contradiction resides.

矛盾的普遍性即寓于矛盾的特殊性之中。

4、The universality of the law of conservation of energy was not generally accepted until 1847.

能量守恒定律的普适性直到1847年才得到公认。

5、Unless the passion of it is to die down, it must somehow assert its universality.

除非爱情熄灭，它会肯定自己的普遍性。

6、The hologram package is the functional unit embodying the universality of hologram.

全息包是体现全息普遍性的功能单位。

7、The former symbolizes power, unification and universality, and the latter fertility.

前者象征权力统一寰宇，后者象征子嗣昌盛。

8、The beauty of Newton's method is its universality.

牛顿法的优点是它的通用性。

9、One might question the universality of this method.

有人会怀疑这个方法的普遍性。

10、Group discussions are valuable to ascertain the universality of comments.

要去确认多方面的评论,团体的讨论是有用的.

11、The biothythm is discussed from the universality of the biological world.

生物节律是从生物界的普遍性而言的.

12、It is characterized by imagery, encouragement , self-awareness , universality and temporal nature.

它在启迪智慧、民化俗、真崇美、情养性等方面发挥着独特的功能.

13、There exist arguments between universality of human rights and cultural relativity.

普世人权观和相对主义之间存在着争论.

14、But that should not deter us from seeing its nobility and universality.

但这不应阻碍我们看到它的高贵和普遍性.

15、This measure has universality and can suit for almost all models.

该方法具有通用性,几乎所有的模型都可用其求解.

以上是简答网为您整理的universality怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于universality的用法、universality的释义、universality的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/universality>